



SYDNEY Free & Easy 悉尼自由行



LIGHT, MUSIC & IDEAS
VIVID SYDNEY

[VIVID Sydney 22 May - 13 Jun 2020]

Day 1 DEPART FOR → SYDNEY (MOB)

Assemble at Penang International Airport for your flight to largest city in Australia – Sydney.

Day 2 SYDNEY – TRANSFER TO HOTEL

Upon arrival transfer to hotel by Seat In Coach.

Day 3 SYDNEY URBAN EXPLORATION (B)

Today explore Sydney at own leisure or join one of the flexi tour*.

Day 4 SYDNEY URBAN EXPLORATION (B)

Today explore Sydney at own leisure or join one of the flexi tour*.

Day 5 SYDNEY - TRANSFER TO AIRPORT → DEPARTURE (B)

This morning assemble and transfer to airport for your flight home by Seat In Coach.

1: 飞往 → 悉尼 (机上用餐)

* 集合於檳城国际机场, 乘搭豪华班机飞往澳洲第一大城市-悉尼。

2: 悉尼 – 酒店

* 抵达后送往酒店。

3: 悉尼探险之旅 (早餐)

今天自由探险悉尼或参加自费项目*。

4: 悉尼探险之旅 (早餐)

今天自由探险悉尼或参加自费项目*。

5: 悉尼 → 返国 - 安抵家园 (早餐)

* 送往机场乘搭班机飞返家园, 安抵家园。

Sydney Flexi Tours:

- 1: Morning Sydney City Tour with Bondi Beach GL281
- 2: Blue Mountains Tour & Wildlife Experience GL284
- 3: Port Stephens Experience Tour GL286
- 4: Hunter Valley Food & Wine Lovers Tour GL299
- 5: Captain Cook Seafood Buffet Lunch Cruise
- 6: Sea Life + Sydney Wildlife + Sydney Tower 3 in 1 Combo Pass
- 7: Sydney Seaplane Highlight Flight Experience
- 8: Sydney Tower Revolving Restaurant Buffet Lunch

The above latest itinerary & information are for reference only. Itinerary is subject to the final discretion of the oversea local agent & the conditions of weather. Any delay of flights because due to bad weather or any other unforeseen circumstances, all additional costs occurred are at own expense. You are advisable to enrol Travel Insurance to ensure your holiday is under coverage.

以上最新行程及资料仅供于参考而已; 具体情况由当时气候及当地地社做最后安排。若天气恶劣导致航班延误或不能起飞本公司将不负责一切额外费用。为了让您的旅程更加无忧无虑, 请投入一份周全的旅行保险, 更添保障。

